
Referat møde den 3. juni 2022

Tilstede:

Trine Hornbæk Pedersen, Arne Madsen, Kristian Korsholm, Tom L. Poulsgaard, Niels-Erik Jørgensen, Dee

Berger og Louise Deleuran Krægpøth

Alle skitser blev gennemgået.

Skoleovergang:

Der var enighed om skitse C, med chikaner. Dog er alle enige om, at overgangsfeltet skal være 1m bredere.

Der blev ytret ønske om at få et ’skoleskilt’ op ved skolen.

Generelt skal feltet opgraderes til gældende regler. Det vil der i så fald være penge til. KK tager den med i

kommunens opgraderingspulje.

Klostergruppen skal have en snak med skolen og børnehuset omkring overgang, busholdeplads, parkering

og kommende placering af børnehus.

Rundkørslen:

Disse skitser blev talt grundigt igennem, da vi alle ønsker at få det lavet ordentligt i første omgang. Dog blev

der talt om, kan vi lave det midlertidigt, så vi kan få det lavet ordentligt NÅR Brugsen er flyttet.

Hvis vi skal flytte rundkørslen, er vi nok nødt til at fælde de to yderste træer for at gøre plads. RKSK foreslår at

der plantes erstatnings træer på pladsen i det, der pt. ligger i græs, for at kompensere for de mistede gamle

træer.Dette kan der evt. søges om separat, sammen med flytning af pladsen med belægning og etablering af rekreativ sti
gennem området (fortov) – da disse ønsker ikke er vejformål, vil der være flere muligheder for at søge midler.

Ryger de to træer, åbnes for mange nye muligheder for at få rundkørslen til at fungere. Derudover vil vi

flytte selve pladsen længere bagud, så det sikkerhedsmæssigt ikke kommer i karambolage med hinanden.

Vi blev rådet til at Sogneforeningen skal tage kontakt til borgmesteren vedr. Johanne Høkers Plads. Det er

nødvendigt at få gjort klart at vi ønsker at beholde Johanne Høkers Plads til rekreative formål.

Vi ønsker at få flyttet rundkørslen, som pt. ikke fungerer, således vi øger trafikssikkerheden. Derudover

ønskes et rekreativt område bibeholdt i byen.

Ved at beplante det nuværende græsareal, får vi skabt harmoni mellem de to grunde.

Sogneforeningen ønsker at få de to byggegrunde flyttet med ud sammen med andre byggegrunde i den

kommende lokalplan. Ved at afgive grundene som byggeareal vil vi omlægge til stort rekreativt område midt

i byen. Sogneforeningen ønsker råderet, og med drift og vedligehold som opgave.

Byggegrunde er ikke til salg på kommunens hjemmeside pt. Bede om at få dem flyttet ud.

Mollyhus:

Ingen umiddelbare indvendinger. Chikanen blvier evt. trukket lidt mod syd, men det skal passe sammen

med chikanen på modsatte side.



Økonomi:

Trine laver skitser og sender priser på diverse til Arne.

Arne samler og videregiver til Klostergruppen.

Tidsramme ca. 1/7-22.

Når vi skal til at søge penge skal vi sørge for at lægge 25% oveni priserne.

Beplantning af diverse:

Vej&Park hjælper gerne med beplantningsplan.


